

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 11-17-2017 - Week 11

1. 下星期五(11/24)學校將停課一天，預祝闔府有個平安愉快的感恩佳節！下次上課日為12/1。
2. 這星期五福利社將賣火腿焗起司通心麵。謝謝Angela精心為大家準備。
3. 中文聯合會將於12月2日首次辦理中華文化日。凡於事前登記者，都有機會免費參加抽獎，獎品包括\$100現金，華航飛機模型，禮卡等。

【活動日期】12月2日(星期六)下午2點至4點半。

【活動地點】金山灣區華僑文教服務中心(100 S Milpitas Blvd, Milpitas, CA 95035)

【免費網上登記】中華文化日-中華藝術(登記截止日期為11月26日)

1. No School next Friday (11/24). Wish everyone a nice and warm Thanksgiving Holiday! Next class will be on 12/1.
2. This Friday Snack Shack will sell Ham and Cheese Macaroni. Each order is \$1. Thanks to Angela for preparing the snack for us.
3. ANCC will host Chinese Culture day on 12/2 from 2~4PM at Culture Center of Taipei Economic and Culture Office. You will have a chance to win prizes including \$100 cash, China Airline plane model and gift cards. The deadline for signing up is 11/26. [Sign up link](#)